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YAMAN OLUR ADALININ COÞKUSU

                         Yaman Olur Adalýnýn Coþkusu 
                                                        
                         BÝLGÝ KÝRLÝLÝÐÝNE SON…     
Malum, iki senedir Gökçeada Atatürk Anadolu Öðretmen
Lisesi kapatýldý, kapatýlýyor, Anadolu öðretmen liseleri
kapatýldý kapatýlýyor, SBS’de Anadolu öðretmen liseleri
tercih edilmeyecek, 4+4+4 sisteminde öðretmen liseleri
vardý, yoktu laflarý ve tartýþmalarý ile kafamýz allak
bullak olmuþtu. Önceki Milli Eðitim Bakaný’nýn öðretmen
liselerine bakýþ açýsýnýn olumsuz olmasý, yeni Milli
Eðitim Bakanýmýzýn, Anadolu öðretmen liselerinin
kesinlikle kapatýlmayacaðýna dair beyanlarý, kafa
karýþýklýðýmýzýn hiç de haksýz nedenlere dayanmadýðýný
gösteriyor idi…     Yazýnýn tamamýna ulaþmak için
aþaðýdaki ' Devamý ' yazýsýna týklayýnýz.

     Bu karma karýþýk dönem içerisinde bir de okulumuzun
ve öðrenci kardeþlerimizin Ayvacýk’a taþýnmalarý hususu
vardý ki tüm olumsuz olaylarýn tuzu biberi olmuþtu… Hep
birlikte üzüldük, sýkýldýk, gerildik, zaman zaman bu
duygu seli içerisinde birbirimize kýrýcý dahi olabildik.
Tabii, kýrýcý tutum ve davranýþlarýn aslýnda birlik ve
beraberliðimizin sebebi ve kaynaðý okulumuzun
geleceðinin daha iyi olmasý ve þekillenmesi için
gösterilen çabanýn görüntüsü olduðunu hepimiz biliyor
idik…     Derneðimiz Yönetim Kurulu ve aktif üyeleri
olarak elbette ki bu geliþmelere kayýtsýz kalmadýk,
geliþmeleri oturduðumuz yerden izlemek yolunu seçmedik.
Kimi çabalarýmýzý kardeþlerimiz ile paylaþtýk,
kimilerini ise paylaþmak için biraz daha olgunlaþmasýný
bekledik. En önemlisi de dedikodulara deðil, somut
gerçeklere itibar ettik, somut gerçekleri sizlerle
paylaþmak istedik.     Bu düþünceler ile Derneðimiz
Yönetim Kurulu Baþkan Yardýmcýsý 1969 mezunu aðabeyimiz,
emekli  Eðitim Müfettiþi Kemal ÇETÝN ile Yönetim Kurulu
üyesi Özcan ÝNCÝRCÝ, Denetleme Kurulu üyesi Mehmet ÖZCAN
ve Suat AYDIN, 15 Mart 2013 günü Gökçeada’ya gittiler.
Gökçeada’da kendilerini her zaman olduðu gibi büyük bir
misafirperverlik ile Selahattin DEMÝRDAÐLI karþýladý.
Adaya giden heyetimiz, önce Selahattin Demirdaðlý’dan
gerekli bilgileri aldýktan,okulu ve  yapýlanlarý
inceleyip resimledikten sonra, Gökçeada Belediye
Baþkanýmýz Sayýn Yücel ATALAY ve Gökçeada Kaymakamýmýz
Sayýn Kamuran TAÞBÝLEK ile de görüþmüþlerdir.     Bu
görüþmelerden edindikleri bilgi ve belgeleri, adadaki
çalýþmalarý bizzat gözlemleyerek pekiþtiren heyetimizin
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tespitleri aþaðýdaki gibidir: Gökçeada’daki tüm kamu
binalarý gibi okulumuz binalarýnýn da depreme dayanýksýz
olduðu birden fazla bilirkiþi raporu ile sabit olunduðu,
C 30 seviyesinde olmasý gereken beton dayanýklýlýðý yer
yer C 3 – C 5 seviyelerine düþtüðü tespit edildiði, 
Okulumuz öðrencileri ile birlikte, Endüstri Meslek
Lisesi ve Gökçeada Lisesi öðrencilerinde okuduðu 
okullarýn binalarýn da tahliye edilmiþ olduðu, 
Okulumuzun son sýnýf gündüzlü öðrencileri ile birlikte
bütün yatýlý öðrencileri Ayvacýk Anadolu Öðretmen
Lisesi’ne nakledilmiþ olduðu, Adada  kalan   gündüzlü 
öðrencilerin;Gökçeada Ortaokulu(eski Kenan Evren)
binasýnda saat:13.00- 19.00 saatleri  arasýnda 80
dakikalýk  blok  dersler yaparak  çok  olumsuz
eðitim-öðretim ortamý  içinde  olduklarý, tespit
edilmiþ/gözlemlenmiþtir.Gerek Gökçeada Kaymakamý ve
gerek ise Gökçeada Belediye Baþkaný þahsen Gökçeada
Atatürk Anadolu Öðretmen Lisesi’nin adadaki
mevcudiyetini istediklerini ve bu yönde çaba sarf
ettiklerini açýk ve net olarak ifade etmiþlerdir.
Gökçeada Kaymakamý Sayýn Kamuran TAÞBÝLEK, Ayvacýk’a
gönderilen öðrencilerin en kýsa süre içinde adaya
dönmelerini temin edebilmek için çok çaba sarf ettiðini,
bu konuda Milli Eðitim Bakan yardýmcýsý Orhan Bey ile de
çeþitli defalar görüþtüðünü, bakanlýða bir kampüs
projesi sunulduðunu, Türkiye genelinde 8 kampüs okul
projesinin bakanlýk tarafýndan onaylandýðýný, bu
projelerden birinin Gökçeada Eðitim Kampüsü projesi
olduðunu bildirmiþtir. Ayrýca, Ayvacýk’a gönderilen
öðrencilerin bir an önce adaya dönüþlerini temin
edebilmek amacý ile prefabrik derslik ve yatakhane
binalarýnýn inþaatlarýna baþlandýðýný, bu konuda gerekli
sözleþmenin doðrudan temin yolu ile akdedildiðini, iþin
Terzioðlu Vakfý’na ihale edildiðini, 300 öðrencinin
barýnabileceði nitelikte planlanan yatakhane binalarýnýn
45  günde tamamlanacaðý, inþasýna 01.03.2013 tarihinde
baþlanmýþ olduðu ve yapýmýnýn  hýzla  devam ettiði ve
sözleþmeye göre 15.04.2013 tarihinde bitirilmesinin
planlandýðýný, Gökçeada Atatürk Anadolu Öðretmen Lisesi,
Gökçeada Lisesi ve Endüstri Meslek Lisesi’nin
öðrencilerinin yararlanacaðý 36 dersliðin 60  günde
tamamlanacaðý,inþasýna ise 10.03.2013 tarihinde
baþlanýldýðýný, bu yapýlarýn ise 10.05.2013 tarihinde
bitirilmesinin  planlandýðýný bildirmiþtir. Belediye
Baþkaný Sayýn Yücel ATALAY ise yukarýdaki bilgileri
tekrar etmekle birlikte,  geçici yatakhane ve derslik
binalarýnýn arsalarýnýn belediye tarafýndan tahsis
edildiðini, istenirse bütün öðrencilerin 15 Nisan’da
adaya geri getirilebileceðini bildirmiþtir. Ayrýca
kampus projesinin bakanlýk tarafýndan onaylandýðýný, bu
proje hakkýnda 17-18 Mart tarihlerinde Sayýn Baþbakan’a
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bizzat sunum yapacaðýný ifade ederek, sunum dosyasýnýn
bir örneðini heyetimize teslim etmiþtir.  Heyetimiz
tarafýndan adada yapýlan incelemelerde okulumuzun
derslik ve diðer binalarýnýn; tamamen boþaltýldýðý,
tamir, yýkým vs bir çalýþmanýn bulunmadýðý, prefabrik
yatakhane ve derslik binalarýnýn inþaatlarýnýn devam
ettiðini gözlemlemiþtir.       Adaya giden heyetimiz, 16
Mart sabahý, Gökçeada’daki öðretmen ve öðrenci
kardeþlerimiz ile Ayvacýk’taki törenlere katýlmak üzere
adadan ayrýlarak, Ayvacýk’a gelmiþlerdir. 
                          16 Mart 2013 Bize Her Yer
GÖKÇEADA!!!      Okulumuzun taþýnacaðýný yarýyýl
tatilinden hemen önce öðrenmiþ idik. Mevcut deprem
raporlarýndan bilgimiz vardý. Raporlara raðmen, “ hayýr
okul tahliye edilmesin, öðrenci kardeþlerimiz okulda
kalsýnlar ” þeklinde bir yaklaþýmý aklý baþýnda hiçbir
insanýn sergileyemeyeceði, sergilememesi gerektiði
hepimizin malumudur. Nitekim, biz de okul tahliye
edilmesin, öðrenciler okulda kalsýn demedik… Öðrenci
kardeþlerimizden gelen talepler doðrultusunda öðrenci
birliðini muhafaza edip, üniversiteye hazýrlanan
kardeþlerimizin bir çoðunun dershanelere kayýt
yaptýrdýðý da göz önüne alýnarak öðrenci kardeþlerimizin
Çanakkale merkeze yakýn bir okula topluca nakledilmeleri
için Çanakkale Ýl Milli Eðitim Müdürlüðü yetkilileri ile
görüþmeler yaptýk. Sonuç olarak öðrenci kardeþlerimiz
ile öðretmenlerimizin Ayvacýk’a nakillerine karar
verildi. Yerleþim aþamasýnda bir takým sorunlar yaþandý,
hala bir takým sorunlar devam etmekte…      Okul
yöneticilerimiz ve öðrenci kardeþlerimiz ile zaman zaman
görüþmelerimiz oldu, 16 Mart Öðretmen Okullarýnýn
Kuruluþ Yýldönümü törenlerini Ayvacýk’ta mý, Gökçeada’da
mý yoksa her iki yerde birlikte mi kutlayalým diye
çeþitli deðerlendirmeler yaptýk. Sonuç olarak
Ayvacýk’taki öðrenci kardeþlerimize destek olmak ve
Ayvacýk yerel yönetiminin okulumuz ve öðrencilerimizin
içinde bulunduðu sorunlara dikkatlerini çekebilmek amacý
ile törenlerin Ayvacýk’ta yapýlmasýna karar verildi.   
 Gökçeada’dan üç otobüs öðretmen ve öðrenci kardeþimiz,
Gökçeada’ya gönderilen heyetimizle birlikte 16 Mart’ta
Ayvacýk’a geldiler. Çanakkale’den, Ýzmir’den,
Manisa’dan, Burdur’dan gelen aðabeylerimizin de katýlýmý
ile Ayvacýk’ta çok güzel bir tören düzenledik.
Düzenledik derken, öðrenci kardeþlerimiz ile
öðretmenlerimizin düzenlediði törenden bahsediyorum…
Türküler, þarkýlar söylendi, danslar edildi. Sonunda
Öðretmen Marþý’ný hep bir aðýzdan büyük bir coþku ile
söyledik. Öðrenci kardeþlerimiz ve öðretmenlerimiz
bizleri Kadýrga Koyunda sevimli bir restaurantta
aðýrladýlar.         Gökçeadalýlýðýn sadece Gökçeada’da
olmadýðýný, zamaný geldiðinde her yerin Gökçeada ruhuna
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bürüneceðini dosta düþmana gösterdik.     Bu
güzellikleri bizlere yaþatan tüm öðrenci kardeþlerimize
ve sevgili öðretmenlerimize tek tek teþekkürlerimizi
sunuyoruz.                                             
Þimdi Ne olacak?       Öðretmen Okullarýna / Anadolu
Öðretmen Liselerine yönelik olumsuz politikalarý
yaklaþýk iki yýldýr takip ediyor idik. Bu konuya iliþkin
olarak 2 Haziran 2012 tarihinde Gökçeada’da Okulumuzda
bir panel düzenledik ve sesimizi duyurmaya, öðretmen
okullarýndan, Anadolu öðretmen liselerinden mezun
olanlarýn topluma saðladýðý katkýlarý ifade etmeye
çalýþtýk.      24 Kasým 2012 günü, Edirne’de Ortaklar,
Savaþtepe, Gönen, Hasanoðlan, Beþikdüzü Öðretmen
Okullarý mezun dernekleri ile birlikte toplandýk ve
öðretmen okullarýnýn geleceði hakkýnda görüþ
alýþveriþinde bulunduk. Birlikten kuvvet doðar dedik…
       Yarýyýl tatilinde okulumuz öðrencilerinin
Ayvacýk’a nakilleri kesinleþti. Bu arada Milli Eðitim
Bakanýmýz da deðiþti. Yeni Milli Eðitim Bakanýmýz Sayýn
Nabi AVCI’ya bir dosya göndererek, kendilerinden bir
randevu talep ettik. Randevu talebimizi Milli Eðitim
Bakanlýðý’ndaki kardeþlerimiz ile Afyon Milletvekili
aðabeyimiz Ahmet TOPTAÞ sözlü olarak da Sayýn Bakanýmýza
ilettiler. Netice olarak, Sayýn Bakanýmýz öðretmen
okullarýnýn ve özellikle Gökçeada Atatürk Anadolu
Öðretmen Lisesi’nin sorunlarýný ve çözüm önerilerini
konuþmak üzere 26 Mart 2013 tarihinde bizleri kabul
edeceklerini  bildirdiler.     Yapýlacak olan bu
görüþmenin sonuçlarýný da sevgili kardeþlerimiz ile
paylaþacaðýz.     Her zaman ifade ettiðimiz gibi tüm
kardeþlerimizin destek, öneri ve katkýlarýna
gereksinimimiz sonsuzdur. Her kardeþimizin olumlu ve
olumsuz görüþlerini, önerilerini hiçbir çekinceleri
olmaksýzýn bizimle paylaþmalarý halinde el birliði ile
daha iyiye ve daha güzele ulaþacaðýmýz açýktýr.     Tüm
kardeþlerimizi sevgi ve saygý ile kucaklýyoruz.  
                             Gökçeada (Ýmroz) Atatürk
Öðretmen Okulu                         Mezunlarý ve
Çalýþanlarý Koruma ve Yaþatma Derneði 
                                         Yönetim Kurulu
Bþk. Þakir HEPÝYÝLER
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